
TVD PARTIZAN MOSTE

Tovariško srečanje z zamejskimi
Slovenci v Zgoniku

Dejavnost telesnovzgojnega društva Partizan Moste smo doslej
v Naši skupnosti predstavljali predvsem z informacijami o vrhunskih
tekmovalnih dosežkih v športni ritmični gimnastiki. Ta panoga, ki
sodi v vrhunski šport, pa predstavlja le manjši del celotne aktivnosti
v Partizanu Moste. V društvu dajejo poseben poudarek množični
gimnastiki, z njo se ukvarjajo zelo resno in zavzeto, zato je prav, da
enkrat omenimo tudi njihovo delo.

Na pustno ncdcljo smo odšli na to-
variško srcčanjc v italijanski Zgonik,
kjer živijo predvscm zamcjski Slo-
venci in kjer uspešno dcluje športni
krožck Kras, ki je pobraten s Partiza-
nom Moste. Našo dclegacijo jc scstav-
Ijalo okoli štirideset pionirk in pionir-
jcv do dvanajst let s svojimi vodnicami
in vodniki, vcčinoma iz skupin mno-
žičnc gimnastikc, tri pionirke rit-
mičnc gimnastike, nckaj funkcionar-
jev Partizana Moste in dopisnik Naše
skupnosti. Pot nas je vodila preko
Fernetičcv v Trst, kjcr smo si ogledali
grad Miramarc, imenovan tudi grad
na morju, ki ga jc dal zgraditi brat
avstroogrskcga cesarja Franca Jožefa
Maksimilijan. Po skupnem kosilu
v Proscku smo se napotili v Zgonik,
kjcr so zamejski Slovenci zgradili zelo
lcp kulturni dom in športni ccnter.

V tcm domu je bilo organizirano
skupno pustovanje za otrokc iz obeh
pobratcnih društev, športni dclavci pa
smo imcli zelo sproščen in prijctcn,
vendar hkrati delovcn in koristcn po-
govor o dclu na športnem in kultur-
nem področju v obch sredinah. Proti
vcčeru smo sc vrnili v Ljubljano, saj
se jc naslcdnjcga dnc v šolah pričclo
drugo pollcijc. Otroci so tako na naj-
lepši mogoč način zaključili zimske
počitnicc, vodniki in funkcionarji pa
so se vrnili domov z novimi idcjami za
bodočc dclo.

Povejmo na kratko šc nckaj o naših
gostiteljih, športncm krožku Kras iz
Zgonika. To je društvo zamejskih Slo-
venccv, kjcr sc poleg otroške telo-
vadbc uspešno ukvarjajo še z namiz-
nim tenisom, odbojko, rokometom in
košarko. Zanimivo jc, da so vsi tre-
ncrji iz Jugoslavije, dclajo pa amater-
sko, lc namizni tenis, ki je tudi naju-
spešnejša sekcija, ima profcsionalnega
trencrja: to je Branka Batinič, nekda-
nja tckmovalka in dolgolctna državna
rcprczentantka.

Prcd odhodom sta naša gostitelja,
ki sta nas pričakala že na Fcrnctičih in
nato spremljala ves dan, člana IO ŠK
Kras Igor Milič in Janko Kovačič,
povcdala: »Sodelujemo že dcseto leto
in naše sodelovanjc sloni prcdvsem na
otroški telovadbi. Skušamo imeti
predvsem redne stikc in izmenjavo
vaditeljev v tej panogi. Naš cilj jc
čimvečji prispcvck k razvoju te
športnc panogc in dobro medscbojno
sodclovanjc. S tcm ncmenom smo se
tudi pobratili z društvom iz Ljub-
ljane.«

Člani Partizana Moste pa so medsc-
bojno sodelovanjc, srečanje in svojc
dclo opisali takolc: Milan Domenig,
sckrctar: »S pobratenim športnim
krožkom Kras iz Zgonika imamo
vsako lcto skupno srečanje, ob tej pri-
liki izmenjamo mncnja o sodelovanju
in o nadaljnjih skupnih načrtih. Po-

mcmbno se mi zdi, da so imeli naši
otroci srcčanje v maskah z otroki iz
pobratenega društva, da smo si ogle-
dali kulturno znamenitost in se lahko
pohvalimo z lepirai vtisi otrok po tem
gostovanju. Tudi naši gostitclji pri-
dejo vsako leto v Ljubljano. Naše so-
dclovanjc poteka po lcmcm pro-
gramu.»

Savo Gorečan, predsednik stro-
kovnega odbora: »Smo prvo društvo
množične giranastikc in program
množične gimnastike, ki ga je pripra-
vila Gimnastična zvcza Slovcnijc, sc
pri nas zelo dobro izpolnjuje. Dose-
gamo zelo velikc dclovne in tekmo-
valnc uspehe, še poscbcj v skokih
z malc prožne ponjave (1. mesto
v SRS člani, 1. in 2. mesto v SRS
mladinci). V našem društvu sc z mno
žično gimnastiko ukvarja okoli 170
članov, naši člani so zelo mladi. Polcj.1

množične in vrhunskc športnc rii
mičnc gimnastikc imamo še rekrcacijo
članov in članic, lani pa smo imcli še
žensko odbojko v drugi republiški
ligi. Dobro sodelujemo tudi z drugimi
društvi, še poscbej z Zeleno jamo, ki
goji vrhunsko žcnsko gimnastiko.«
Katarina Golja, vodnica: »V tem dru-
štvu sem že osem let, vodnica scm od
sedmcga razrcda osnovnc šolc naprej.
Najprej sem vodila cicibanc, scdaj pa
pionirje. Na treningih sc najprej ogre-
jemo, nato delamo vajc na orodjih,
proti koncu pa potckajo razne igre.
Trcniramo trikrat tedensko. Na go-
stovanju v Italiji mi je bilo zelo všeč,
tudi otroci so bili zclo navdušeni. Naj-
bolj všeč nam je bil vn okoli gradu
Miramare, otroci pa so zclo uživali
tudi na pustovanju, kjer so spoznali
mnogo novih prijateljev.«
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